



---

**ONDERWERP      Jobkorting in de bedrijfsvoorheffing: hoger nettoloon vanaf december 2006**  
**ERRATUM**

- Referentie(s):
1. [FAQ 2006-49 van 24-11-2006](#);
  2. Persmededeling FOD Financiën, Secretariaat van de Vice-Eerste Minister, Cel Pers en Communicatie, Persmededeling van 30-11-2006;
  3. Wet van 26-11-2006 houdende wijziging van artikel 51 van het Wetboek van de inkomstenbelasting 1992, B.S. 05-12-2006;
  4. Koninklijk besluit van 29-11-2006 tot uitvoering van de wet van 26-11-2006 houdende wijziging van artikel 51 van het Wetboek van de inkomstenbelastingen 1992, B.S. 05-12-2006;
  5. Koninklijk besluit van 29-11-2006 tot toekenning van een aanvullende vermindering van de bedrijfsvoorheffing voor beroepskosten, B.S. 05-12-2006.

Dossierbeheerder    Contactcenter SSGPI    Tel 02 55 44 316

---

De Vice-Eerste Minister en Minister van Financiën Didier REYNDEERS kondigde een verhoging van de netto-bezoldiging van de werknemers aan in de maand december. Deze verhoging komt er dankzij de verhoging van de aftrekbare forfaitaire beroepskosten voor werknemers.

Een wet van 26-11-2006 maakt het immers mogelijk het percentage van deze aftrekbare beroepskosten op te voeren vanaf het aanslagjaar 2007 (inkomsten 2006).

Twee koninklijke besluiten van 29-11-2006 stellen het bedrag van deze verhoging vast en richten zich bij de verhoging voor 2006 op de belastbare bezoldigingen van de maand december, door de bedrijfsvoorheffing te verlagen.

| <b>Verhoging voor de wedde voor de maand december 2006</b> |                                             |
|------------------------------------------------------------|---------------------------------------------|
| <b>Belastbare bezoldigingen voor december 2006</b>         | <b>Verlaging van de bedrijfsvoorheffing</b> |
| Tot € 735,00                                               | € 14,04                                     |
| Tussen € 735,01 en € 975,00                                | € 16,92                                     |
| Tussen € 975,01 en € 1350,00                               | € 22,56                                     |
| Tussen € 1350,01 en € 2850,00                              | € 25,44                                     |
| Tussen € 2850,01 en € 4695,00                              | € 28,20                                     |
| Meer dan € 4695,00                                         | € 21,36                                     |

De jobkorting is een éénmalige korting (d.w.z. ze is enkel toepasbaar op de bedrijfsvoorheffing vastgesteld op de bezoldigingen die betrekking hebben op de maand december 2006).

De regering zou nu al beslist hebben de verhoging van de aftrekbare beroepskosten in 2007 te verdubbelen.